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Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Rady Powiatu Zgierskiego 

w kadencji 2018 – 2023 

 

 

 

PROTOKÓŁ NR 26/21 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 20 września 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

W posiedzeniu udział wzięło 7 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Listy obecności: członków Komisji i lista gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego  

za I półrocze 2021 roku. 

3. Zaopiniowanie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego za I półrocze 2021 roku. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXXVI sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Arkadiusz Cichecki otworzył 26 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
 

Ad. 2 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za I półrocze 

2021 roku. (materiał sesyjny). 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Agnieszka Szymczyk przedstawiła informację. 

 

Komisja przy 5 głosach za i  2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała informację  

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Ad. 3 

Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego 

za I półrocze 2021 roku (materiał sesyjny). 

 

Skarbnik Powiatu przedstawiła informację. 

 

Komisja przy 5 głosach za i  2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała informację  

w zakresie dotyczącym Komisji. 
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Ad. 4 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/275/20 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2021. 

 

Komisja przy 6 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 25/21 z posiedzenia Komisji, które odbyło się  

21 czerwca 2021 r. 

 

Ad. 6 

Radny Wojciech Budziarski pytał, dlaczego nie działa sygnalizacja świetlna na przejściu  

dla pieszych na ulicy Konstantynowskiej w Zgierzu w lesie. Chciał wiedzieć, kiedy te światła 

zaczną działać, bo w tym momencie to przejście stanowi zagrożenie dla pieszych, którzy mają 

na nim pierwszeństwo. 

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota powiedział, że problem polega na tym, że Lasy Państwowe 

nie zgodziły się na przeprowadzenie kabla przez teren lasu. W związku z tym trzeba zrobić 

nowy projekt, w którym trzeba ominąć lasy państwowe. Dodał, że w poprzednim projekcie 

sygnalizacji było potrzebne 400 m kabla, a w nowym potrzebne jest 700 m, dlatego będzie 

konieczność zwiększenia środków na tą inwestycję. 

 

Radny Wojciech Budziarski dziwił się, że w momencie rozpoczęcia tej inwestycji nie były 

uzgodnione to z właścicielem terenu. 

 

Radny Sebastian Dunin chciał wiedzieć, kiedy będą działać te światła. 

 

Starosta odpowiedział, że potrwa to jeszcze min. 2 miesiące. 

 

Radny Wojciech Budziarski pytał, kiedy zaczynamy inwestycję na ulicy Musierowicza  

w Zgierzu oraz chciał wiedzieć, co jest z dofinansowaniem dla ulicy Gałczyńskiego  

w Zgierzu. 

 

Starosta oznajmił, że w tej chwili przygotowana jest dokumentacja do przetargu. Jest plan, 

aby w tym roku wyłonić wykonawcę i podpisać umowę. Natomiast w czasie zimy 

wykonawca będzie miał czas, na zrobienie dokumentacji i od wiosny powinna ta inwestycja 

ruszyć to jest ulica Gałczyńskiego i Musierowicza od skrzyżowania z ulicą Parzęczewską. 

Druga część do ulicy Aleksandrowskiej jest na 17 miejscu listy i szansa jest na jej realizację,  

ale o tym dowiemy się o tym na końcu roku. 

 

Przewodniczący Komisji pytał, kiedy będą przycinane gałęzie na drogach powiatowych. 

 

Starosta odpowiedział, że najlepszym terminem do cięcia jest okres bezlistny. Jeżeli będzie 

konieczność i będzie zagrażało bezpieczeństwu to przycięcie będzie wykonane jeszcze teraz. 
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Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 26 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodniczący Komisji 

       Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

 

        Arkadiusz Cichecki 

 

 

  

Protokołowała  

Inspektor  

 

Monika Banasiak 


